



LANGE GELLER KUEHL INTERIORS

HAMBURG / GERMANY

Harmonious arrangements | Harmonische Arrangements

Lange Geller Kuehl Interiors has been furnishing villas and apartments and also designing hotels, restaurants and offices since 2009. Three creative women—Bettina Lange, Marion Geller and Ilka Kühl—are at the helm. For their work they can rely on the firm's very own collection of art objects and antiques, a 300-square-meter showroom in Hamburg's Speicherstadt district. In historic warehouse spaces, admirers of interior design can savor a fine assortment of art, antiques, mid-century items and furniture collections from international manufacturers. Rather than focusing on the trendy and the obvious, Lange Geller Kuehl Interiors opts for diversity and stylistic nuances.

Seit 2009 richtet Lange Geller Kuehl Interiors Villen und Apartments ein, plant Hotels, Restaurants und Büroräume. Hinter der Firma stehen drei kreative Frauen: Bettina Lange, Marion Geller und Ilka Kühl. Für ihre Arbeit können sie auf einen haus-eigenen Fundus zurückgreifen, ihren 300 Quadratmeter großen Showroom in der Hamburger Speicherstadt. In historischen Lagerräumen, mit Blick auf die Elbphilharmonie, finden Interior-Freunde dort eine feine Mischung aus Kunst, Antiquitäten, Mid-century-Stücken und Möbelkollektionen internationaler Hersteller. Statt auf Zeitgeist und Augenscheinliches setzt Lange Geller Kuehl Interiors auch hier auf Vielfalt und stilistische Nuancen.



In the furnishing of Marion Geller's own home, the wonderful view over the Elbe played a key role. The color combination of gray, turquoise, white and brown captures the river's own shades. The curved sofa in the living room is the ideal place to enjoy the view.

In der Einrichtung von Marion Gellers eigenem Haus spielt der fantastische Ausblick auf die Elbe eine wichtige Rolle. Das Farbkonzept, grau-türkis-weiß-braun, nimmt die Töne des Flusses auf. Einen Logenplatz bietet das geschwungene Sofa im Wohnzimmer.



In an initial phase, an apartment belonging to a six-person family in Hamburg's Blankenese district was entirely renovated and modernized. A cozy, modern living room was then created around a gas fireplace, using suitable furniture, lamps and fabrics with coordinated colors and materials.

Diese Wohnung einer sechsköpfigen Familie in Hamburg-Blankenese wurde zunächst grundrenoviert und modernisiert. Dann ist durch passende Möbel, Lampen sowie Stoffe mit abgestimmten Farben und Materialien um einen Gas-Kaminofen herum ein moderner, gemütlicher Wohnraum geschaffen worden.



In this Hamburg penthouse existing antiques were combined with designer chairs and a vintage chest of drawers. In the kitchen, a tabletop made of old driftwood, leather-covered bar stools and vintage Italian chandeliers contrast beautifully with the stainless steel surfaces.

In diesem Hamburger Penthouse wurden vorhandene Antiquitäten zum Beispiel mit Designersesseln und einer Vintage-Kommode gemixt. In der Küche bilden die Tischplatte aus altem Flussholz, lederbezogene Barhocker und italienische Vintage-Leuchter einen schönen Gegensatz zu den Edelstahloberflächen.